
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KONTROLNÍHO VÝBORU ZASTUPITELSTVA MĚSTA PŘÍBRAM 

 
 

       ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne: 14. 4. 2016  
 

       od:  16:00 hod       v: budově MěÚ v Příbrami, Tyršova 108, Příbram I.  
 

 

JMÉNO PŘÍJMENÍ STATUT PŘÍTOMEN OMLUVEN 

Ing. Juraj Molnár předseda ANO     NE   ANO     NE   

Valdemar Brožík místopředseda ANO     NE   ANO     NE   

Ing. Jiří Dostál člen ANO     NE   ANO     NE   

Zbyněk Havelka člen ANO     NE   ANO     NE   

JUDr. Dagmar Říhová člen ANO     NE   ANO     NE   

Pavel Sirotek člen ANO     NE   ANO     NE   

Vojtěch Šamšula člen ANO     NE   ANO     NE   

Karel Urban člen ANO     NE   ANO     NE   

Václav Vitouš člen ANO     NE   ANO     NE   

 

Mgr. Petr Němec  koordinátor ANO     NE   ANO     NE   
 

PROGRAM: 

 

1. Zahájení  
2. Schválení zapisovatele jednání 
3. Kontrola Arriva MHD 
4. Plán práce na první pololetí 2016- Určení kontrolních skupin pro jednotlivé konkrétní 
úkoly 
5. Určení termínu příštího zasedání kontrolního výboru. 
6. Různé. 
 

BOD - 1  

 

Předseda kontrolního výboru pan Ing. Juraj Molnár zahájil jednání.  
 

BOD - 2  

 

Zapisovatelem tohoto zasedání byl navržen Valdemar Brožík. 
 

 PRO:         6 PROTI:           - ZDRŽEL SE:    -  
 

Usnesení: 

Zapisovatelem ze zasedání byl zvolen Valdemar Brožík. 

 



BOD – 3  

 

Kontrola Arriva MHD 
Pan Brožík seznámil členy kontrolního výboru se závěrečnou zprávou z kontroly stavu 
smlouvy s provozovatelem městské dopravy Arriva. Z diskuze vzešly následující návrhy na 
doporučení: 
a) 
Usnesení: Kontrolní výbor doporučuje zastupitelstvu do konce stávající smlouvy v roce 
2019 s provozovatelem MHD Arriva neuzavírat žádný dodatek o navyšování náhrady ze  
ztráty z provozu MHD, pokud by nedošlo ke dramatické změně v ceně pohonných hmot. 
Kontrolní výbor je přesvědčen, že rezervy dopravce dle výše uvedeného jsou 
dostatečné, aby mohl MHD v Příbrami provozovat v pro něj ekonomicky únosných 
mezích. 
 

 PRO:         5 PROTI:           - ZDRŽEL SE:    -  
  

Usnesení bylo přijato 
 
b) 
Usnesení:  Kontrolní výbor doporučuje, aby rada města projednala s provozovatelem 
stav vozového parku, aby byl zlepšen. 

 

 PRO:         4 PROTI:           - ZDRŽEL SE:    -  

 

 

Usnesení nebylo přijato 
 

      

BOD - 4  

 

Určení kontrolních skupin pro jednotlivé konkrétní úkoly 
 

1. Kontrola všech smluv uzavřených Městem Příbram ve věci vybudování a provozu 
skládky TKO v oblasti Bytíz, prověrka právního a účetního stavu této skládky. 
 
Kontrolní skupina již zvolena 
 

2.   Provedení kontroly vyřizování stížností a petic podaných na městský úřad v období od 
1.7.2015 do 31.12.2015 
kontrolní skupina:  Zbyněk Havelka 
            Pavel Sirotek 

 

 PRO:         5 PROTI:           - ZDRŽEL SE:    -  
 

 

3.  Kontrola plnění ukládacích usnesení zastupitelstva města a rady města přijatých v 
období od 1. 7. 2015 do 31. 12. 2015. 
kontrolní skupina:  Zbyněk Havelka 
            Karel Urban 

 

 PRO:         5 PROTI:           - ZDRŽEL SE:    -  
 

 
 

 



BOD - 5  

 

         Následující zasedání KV bylo stanoveno na: 1. 6. 2016  
 

                                                                                   od:  17:00 hod  
 

 
 

         Zapsal: Valdemar Brožík       Podpis: 
 

 

 

             Dne:                                                                          14. 4. 2016  
 

 
 

          Text zápisu schválil:    

           Ing. Juraj Molnár, předseda kontrolního výboru 
 
                                                                              

 

 
                                                  

 

 

v.r. 

 

v.r. 


